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El Partit Socialdemòcrata (PS) 
va qualificar ahir el pressupost 
elaborat pel Govern per a l’any 
vinent de “molt decebedor per-
què no respon al que el país ne-
cessita” i especialment perquè 
no recull mesures de reactivació 
econòmica. L’exministre d’Eco-
nomia i Finances Pere López va 
comparèixer ahir en l’habitual 
roda de premsa, acompanyat 
per la primera secretària de la 
formació, Judith Salazar, per fer 
una valoració del projecte de 
pressupost per al 2013. 

Un primer aspecte que no 
agrada als socialdemòcrates és 
que “s’han inflat els ingressos” 
en general i els procedents dels 
impostos directes, en particular, 
en aquest cas al voltant de 25 
milions d’euros. Tampoc satisfà 
el PS “que es retalli en sanitat i 
educació”, els dos pilars fona-
mentals de l’Estat del benestar. 
En concret, segons López, es re-
dueixen les inversions a l’hospi-
tal i també les partides per a les 
escoles i la universitat. El PS cri-
tica també que hi hagi partides 
que sí pugen, com són les relati-
ves a la contractació de persones 
amb relació especial (13,8%), els 
desplaçaments i viatges (35%), 
reunions, conferències i cursets 
(82%) i protocol (24%).

Altres punts negatius que, se-
gons el parer del PS, té el pres-
supost per a l’any vinent és que 
no redueix les despeses de fun-
cionament i que, tot i que con-
templa més inversions que el 
d’aquest any, no són suficients i 
caldria fer “un esforç més gran” 
en aquest àmbit. I, per acabar, 
els socialdemòcrates destaquen 

que els comptes elaborats per al 
proper exercici no contenen me-
sures de reactivació econòmica 
i, per tant, no tenen en compte 
la principal preocupació de la 
ciutadania en aquests moments.

D’altra banda, el grup par-
lamentari socialdemòcrata ha 
entrat a la Sindicatura, amb ca-
ràcter d’urgència, tres preguntes 
per ser contestades en la sessió 
de Consell d’avui. Els socialde-
mòcrates han demanat al Go-
vern quantes sol·licituds d’in-
formació en matèria fiscal s’han 
rebut procedents d’Espanya, de 
França i de Portugal entre el mes 
de maig del 2011 i el mes de se-
tembre del 2012, i quantes han 
estat contestades positivament. 
També es vol saber el nombre 
de sol·licituds rebudes per po-
der avaluar quin és el volum de 
treball que comporta l’aplicació 
d’aquests acords bilaterals en 
matèria d’intercanvi d’informa-
ció fiscal. 

En una segona pregunta el 
PS demana al Govern quina és 

la seva resposta al malestar ma-
nifestat per les entitats esporti-
ves sobre la política econòmica 
esportiva que s’està portant a 
terme. Finalment, se sol·licita 
informació sobre les infraccions 
que ha detectat el cos de ban-
ders durant la Setmana de caça 
de l’isard. 

El PS troba a faltar mesures 
de reactivació al pressupost

política

agències

pere lópez acompanyat de Judith Salazar a la roda de premsa d’ahir.

El grup pregunta sobre les sol·licituds d’informació fiscal rebudes
julià rodríguez
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La manifestació  
convocada per 
AD800 tindrà 
lloc el dia 21 

redacció
anDorra la Vella

La manifestació general con-
vocada per AD800 tindrà 
lloc el dia 21 d’octubre amb 
sortida, a les dues del mig-
dia, a la plaça del Roc Blanc 
d’Escaldes-Engordany i arri-
bada a la plaça de la Roton-
da d’Andorra la Vella. Amb 
l’acció l’entitat vol protestar 
per “l’agressivitat de les re-
formes de l’administració” i 
manifestar “el malestar gene-
ralitzat de la població a tots 
els nivells”. AD800 convoca 
la manifestació per denun-
ciar que la situació actual és 
conseqüència d’una mala 
gestió del diner públic i la-
mentar que s’hagi començat 
a retallar pels “esglaons més 
baixos” quan s’hauria d’ha-
ver començat “pels més alts”.  
Per això demana que les re-
formes se sotmetin a referèn-
dum, per poder assolir un go-
vern “just i equitatiu” i evitar 
que es retallin drets socials.  

n-145

L’executiu creu 
que els treballs 
compliran els 
terminis fixats

m. f.
anDorra la Vella

El ministre portaveu, Jordi 
Cinca, va exposar ahir que 
el Govern no està preocupat 
pel fet que des de l’executiu  
espanyol es prevegi per a la 
N-145 una partida de poc 
menys de 200.000 euros en 
els pressupostos per a l’any 
vinent i va expressar la seva 
impressió que es compliran 
els terminis marcats per a 
l’acabament de l’obra, du-
rant el primer semestre de 
l’any vinent, veient el ritme 
en què s’està desenvolupant. 
D’aquesta manera, Cinca va 
voler mostrar “l’agraïment” 
perquè després de l’entrevis-
ta entre el ministre Jordi Al-
cobé i la seva homòloga espa-
nyola es reactivessin les obres 
i hi hagi alguns treballs, com 
la pavimentació, el fals túnel, 
el túnel i la desviació d’An-
serall, que ja s’hagin enllestit 
o es trobin en una fase molt 
avançada. 




